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İzinsiz
haşhaş
ektiler
Afyonkarahisar’da izinsiz 8 bin
368 metrekarelik tarla niteliğinde-
ki alana 391 bin 760 kök izinsiz
haşhaş bitkisi ekimi yapıldığı
tespit eden yetkililer tarlayı sür-
erek bitkileri imha etti. >>3’TE

Afyonkarahisar'da
firari şahıs yakalandı
Afyonkarahisar'da İl Jandarma Komutanlığı 5 yıl
kesinleşmiş hapis cezası bulunan şahsı yakala-
yarak cezaevine gönderdi.>>3’TE

trafikten men edildi
9 motosiklet

Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde polis tarafından
motosiklet sürücülerine yönelik yapılan denetimde
9 motosiklet trafikten men edildi.>>3’TE

Şuhut'ta muhtarlar
mazbatalarını aldılar
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde 31 Mart Yerel
Seçimleri sonrasında mahalle veya köy muhtarlığı
seçimlerini kazanan muhtarlar mazbatalarını aldı.>>3’TE

Sürücülere yönelik
dron destekli denetim
Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığına bağlı
ekipler tarafından ilçe çıkışında oluşturulan
uygulama noktasında sürücülere yönelik
dron destekli denetim yapıldı. >>2’DE

Başkan Aynacı,
esnafın taleplerini
ilk ağızdan dinledi

22

Köksal: “Gece gündüz
demeden çalışacağız”
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, Belediyemiz dış birimlerine yaptığı
ziyaretlere bugün de devam etti.Yoğun çalışma temposundan kalan zamanları
Belediyemizin müdürlüklerini ziyaret ederek değerlendiren Başkan, çalışma düzeni,
araç ve ekipmanlar hakkında yetkililerden bilgi alıyor.>>7’DE

" FETÖ’ye yönelik
'Kıskaç-12' operasyonlarında
60 şüpheli yakalandı”

33

AFYONKARAHİSAR’IN
TURİZM CENNETİ

Frig vadisi
Afyonkarahisar İhsaniye Kaymakamı
İsmail Bildirici, bölgenin parlayan
yıldızı haline gelen Frig vadisi
hakkındaAnahaber gazetesine açık-
lamalarda bulundu. Bildirici, Frig
vadisinin 3 bin yıllık bir bölge
olduğunu söyleyerek buranın turist
destinasyonunun da giderek arttığını
söyledi. >>HABER SAYFA 8’DE

Frigya'nın kalbi olarak nitelendirilen
Afyonkarahisar'ın İhsaniye ilçesine bağlı Ayazini

köyü’nü bayram haftasında 52 bin kişi ziyaret etti.
TERMAL

DENİLİNCE İLK
AKLA GELEN

GAZLIGÖL

Müdür Sünnetci, “KodlaKarahisar
Hackathon Yarışması”na katıldı”

Hedef kitlesi ilimizdeki 5, 6, 7 ve 8. sınıf öğrenciler olarak belirlenen
“KodlaKarahisar Projesi”nde amacımız Afyonkarahisar’daki çocuk-
larımızın 21. yüzyıl becerilerini aktif olarak kullanmasını sağlamak, anal-
itik ve sistematik düşünmek, problem çözmek, olay veya durumlar
arasındaki ilişkileri görebilmek, girişimcilik ve yaratıcı düşünme beceri-
lerini geliştirmektir.>>7’DE

Bilici: “Vatandaşa
hizmet noktasında el
birliği ile çalışacağız”
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı
Osman Bilici, seçimlerin ardından yeni
seçilen muhtarlarla bir araya gelirken,
vatandaşa hizmet noktasında el birliği
ile çalışacaklarını söyledi.>>3’TE

Zorlu Enerji, abonelerini dijital
faturaya geçmeye davet etti

Dijital abonelik hizmetleriyle kağıt kul-
lanımını azaltan Zorlu Enerji Osmangazi
Elektrik Perakende, Afyonkarahisar,
Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta
hizmet verdiği yaklaşık 2 milyon abone-
sine dijital faturaya geçme çağrısında
bulundu. >>2’DE

“Matematiğin Felsefesi”
temalı konferans düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Matematik Eğitimi Kulübü tarafından “Bir
Filozof Gözünden Matematiğin Felsefesi” temalı konferans düzenlendi. >>2’DE

Hacı adaylarına yönelik
menenjit aşısı uygulaması

Afyonkarahisar İl Müftülüğü tarafından hacca
gidecek adaylara menenjit aşısı 29-30 Haziran
tarihleri arasında uygulayacak.>>7’DE

Okul sporları
kano yarışmaları
tamamlandı
Okul Sporları Kano müs-
abakaları tamamlandı, derec-
eye giren sporcular Ordu’da
Türkiye birinciliği için
mücadele edecek. >>7’DE
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“Matematiğin Felsefesi”
temalı konferans düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Matematik Eğitimi Kulübü tarafından
“Bir Filozof Gözünden Matematiğin Felsefesi” temalı konferans düzenlendi.

Abdullah Kaptan Konferans Salonunda
düzenlenen konferansa; Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, Eğitim

Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Eray
Eğmir, akademik ve idari personel ile birlikte
öğrenciler katıldı. Konferansta konuşmacı
olarak yer alan Fen Edebiyat Fakültesi Öğretim
Üyesi Doç. Dr. Murat Kelikli, matematiğin felse-
feyle olan bağını anlattı. Kelikli, “Bütün bilimlerin
felsefesini yaparız. Felsefesini yaptığımız nes-
nenin ne olduğunu, o nesnenin bilgisine nasıl
ulaşılabileceği ve ulaşılan bilgilerin neler
olduğunu bulduğumuz şey matematik felsefesi
olmaktadır” diye konuştu.

“MATEMATİKÇİLER FELSEFEYİ,
FELSEFECİLER MATEMATİĞİ SEVMEZ”

Matematikçilerin felsefe yapmayı, felsefecilerin
ise matematiği sevmediğini dile getiren Kelikli,
bu durumun sebebinin felsefede bir kesinlik
olmamakla beraber matematikte ise tam tersi
bir kesinliğin olmasına bağlı olduğunu ifade

etti. Matematik ile felsefenin ayrıldığı noktalara
değinen Kelikli, sözlerine şöyle devam etti:
“Matematikçilerin tek kaygısı vardır o da
estetiktir. Her teorinin bir ispatı vardır ve en
güzel en doğru ispat bulunmaya çalışılır.
Ancak felsefeye gelindiğinde ise birçok akım-
dan bahsedilebilir. Bu, felsefenin doğal
yapısından kaynaklıdır. Aslında matem-
atikçilere baktığımızda da bu kaygıları göre-
biliriz. Fakat yaptıklarında değil düşündük-
lerinde bunu görürüz. Matematikçilerin
düşünce yapısında ayrıldıkları iki konu
vardır; birincisi idealist matematikçiler, ikincisi
rasyonalist matematikçilerdir ki rasyonalist
matematikçilere göre doğanın içerisinde
matematiği görebilirsiniz, idealist matem-
atikçilere göre ise matematik sadece kişinin
zihninde gerçekleşmektedir.”

“BAZI KURUMLARIN, HAYAL ÜRÜNÜ
OLDUĞU SÖYLENMEKTEDİR”

20. yüzyılda bazı sosyologlara göre kurum-

ların hayal ürünü olduğunu belirten Kelikli,
“Örneğin üniversite dediğimizde onun ne
olduğunu gösteremeyiz ama var olduğunu
biliriz” dedi. Matematiğin gerçek dünyanın
idealist dünyadaki yansıması olduğunu
söyleyen Kelikli, Aristotales’in düşünce
yapısına göre ise bu durumu şu sözlerle
anlattı: “Mutlak ve mutlak olmayan yüklem-
lemeler vardır. Mutlak yüklemleme, cevherin
özne durumunda olması ve arazın o özne
hakkında bilgi vermesidir. Mutlak olmayan
yüklemlemeler ise artık arazın cevher olarak
kullanılmaya başlandığı durumlardır. Özetle
bizler gerçeğiz fakat üniversite dediğimiz
kurum bizlerin ortak zihinde oluşturduğu bir
gerçekliktir. Biz gerçeklikten yola çıkıp bunu
cevherleştiriyoruz. Zihnimizde artık gerçek
bir varlık halini alıyor. Gerçeklikle ilişkilendi-
rebildiğimiz ölçüde geliştirebiliyoruz.”
Konferans soru-cevabın ardından sona erdi.
>>İZZET IŞIK

Başkan Aynacı,
esnafın taleplerini
ilk ağızdan dinledi
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, Bolvadin Küçük Sanayi
Sitesi Yapı Kooperatifi'ni ziyaret
ederek, esnafın talep ve isteklerini
dinledi. Ziyaret sırasında esnafla
samimi bir ortamda bir araya gelen
Başkan Aynacı, esnafın taleplerinin
yerine getirilmesi konusunda gerekli
girişimlerde bulundu.
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, ilçeyi halkın
talep ve istekleri doğrultusunda halkla ile beraber inşaa
etmeye devam ediyor. Bolvadin Küçük Sanayi Sitesi Yapı
Kooperatifi'ni ziyaret eden Başkan Aynacı, esnafın
karşılaştığı sorunları ilk ağızdan dinledi. Esnafın işlerini
daha verimli bir şekilde sürdürebilmeleri için altyapı ve
çevre düzenlemelerinin önem vereceklerini belirten Başkan
Aynacı, aynı zamanda, esnafın daha iyi koşullarda iş yapa-
bilmesi için belediye olarak ellerinden gelen desteği sağla-
maya hazır olduklarını belirtti. Ziyaret sırasında esnafın
memnuniyeti ve talepleri konusunda olumlu geri bildirimler
alan Başkan Aynacı, işbirliği ve diyaloğun önemine dikkat
çekti. Bolvadin'in ekonomik ve sosyal anlamda gelişmesi
için esnafla yakın ilişkiler içinde olacaklarını ifade etti.

ESNAFLARDAN BAŞKAN AYNACI’YA TEŞEKKÜR
Bolvadin Küçük Sanayi Sitesi Yapı Kooperatifi üyeleri de
Başkan Aynacı'nın ziyaretinden memnuniyet duyduklarını
ifade ederek, kendilerine gösterdiği ilgi ve alakadan dolayı
teşekkür ettiler. Esnafın sesini duyan ve çözüm odaklı yak-
laşım sergileyen Başkan Aynacı'ya desteklerini ve işbirliği
çağrılarını ilettiler. Başkan Aynacı ayrıca yapılacak olan
Bolvadin Küçük Sanayi Sitesi Yapı Kooperatifi'nin seçim-
lerinin şimdiden hayırlı olması temennisinde bulundu.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Sürücülere yönelik
dron destekli denetim

Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığına bağlı ekipler tarafın-
dan ilçe çıkışında oluşturulan uygulama noktasında
sürücülere yönelik dron destekli denetim yapıldı. Denetimde
direksiyonda cep telefonu ile konuşma, emniyet kemeri kul-
lanma gibi konulara bakılırken, sürücülerin kural ihlali yapıp
yapmadıkları ise havadan görüntülendi. Ekipler denetimde
750 aracı durdururken bu araçlarda bulunan 932 kişinin ise
GBT kayıtlarını kontrol etti. Sürücülerin kurallara uyduk-
larının gözlendiği denetimde herhangi bir cezai işlem uygu-
lanmadığı belirtilirken, denetimlerin ilerleyen günlerde de
süreceği kaydedildi. >>İHA

Zorlu Enerji, abonelerini dijital
faturaya geçmeye davet etti
Dijital abonelik hizmetleriyle kağıt kullanımını azaltan Zorlu Enerji Osmangazi

Elektrik Perakende, Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta hizmet
verdiği yaklaşık 2 milyon abonesine dijital faturaya geçme çağrısında bulundu.

Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende
Direktörü Cihan Tunç Ertunç, “Yasal mevzuatlar
gereği yerine getirmemiz gereken fatura basım
süreçlerini abonelerimiz istediği takdirde dijital
fatura olarak gerçekleştirebiliyoruz. Böylece
abonelerimize kağıt fatura yerine SMS veya e-
posta aracılığıyla dijital fatura gönderebiliyoruz.
Her 100 bin dijital faturada kağıt tüketimimiz
yılda 1,2 ton, karbon emisyonumuz ise 1,56 ton
azalacak” dedi. Akıllı Hayat 2030 sürdürülebilirlik
vizyonu doğrultusunda geliştirdiği dijital abonelik
hizmetleriyle kağıt, su, yakıt tasarrufu sağla-
yarak iklim krizi ile mücadelede önemli kazanım-
lar sağlayan Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik
Perakende, abonelerine kağıt fatura yerine dijital
fatura almaları için çağrıda bulundu.

CİHAN TUNÇ ERTUNÇ:
“YÖNETMELİKLER GEREĞİ

ABONELERİMİZİN İZNİ GEREKİYOR”
Yönetmelikler gereği e-faturaya geçiş için
abonelerin onay vermesi gerektiğini söyleyen
Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende
Direktörü Cihan Tunç Ertunç, “Elektrik hizmeti
alan abonelerin faturaları; e-fatura mükellefi ve
e-arşiv mükellefi olmak üzere ikiye ayrılıyor.
Kurumları kapsayan e-fatura mükellefi aboneler-
imize Gelir İdaresi Başkanlığı aracılığıyla fatu-
ralarını dijital ortamda gönderebiliyoruz. E-arşiv
mükellefi sınıfına giren mesken aboneleri ve
küçük işletmelere Tüketici Hizmetleri
Yönetmeliği gereği bırakmamız gereken kağıt
faturalar yerine ise e-arşiv mükellefi abonelerim-
iz onay verdikleri takdirde SMS veya e-posta
aracılığıyla dijital fatura gönderebiliyoruz” dedi.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve
Uşak’ı kapsayan hizmet bölgelerinde yaklaşık 2

milyon aboneleri olduğunu hatırlatan Ertunç
şöyle devam etti; “İlk etapta hedefimiz yılda 100
bin abonemizin dijital fatura almak için onay ver-
mesi. 100 bin abonemize kağıt fatura yerine diji-
tal fatura gönderdiğimizde yıllık 1,2 ton kağıt, 32
bin litre su tasarrufu sağlayabiliyoruz. Bunun net-
icesinde karbon emisyonumuzu 1,56 ton
azaltırken aynı zamanda 24 ağacı kurtarabiliy-
oruz. Nihai hedefimiz abonelerimizin tamamının
tarafımıza gerekli onayı vererek dijital faturaya
geçmesi. İklim kriziyle mücadele ve gelecek
nesillere yaşanabilir bir dünya bırakmak için tüm
abonelerimizi dijital faturaya geçmeye davet
ediyoruz.”

DİJİTAL FATURAYA HIZLI GEÇİŞ
Kâğıt faturadan dijital faturaya geçmek isteyen
Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende
aboneleri; kendilerine SMS aracılığıyla gönder-
ilen linke tıklayıp karşılarına çıkan sayfa
üzerinden onay vererek, hizmet verilen 5 ildeki
toplam 18 Müşteri Hizmet Merkezi’nden birine
başvurarak veya 0850 933 39 99 numaralı
çağrı merkezini arayarak dijital fatura abonesi
olabilir. Mesafeli sözleşme ile yeni abonelik
başlatacak olan tüketiciler de bu sözleşme
üzerinden onay verip faturalarını direkt olarak
dijital ortamda alabilir.
>>HÜDAYİ ACAR
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İçişleri Bakanı Yerlikaya: " FETÖ’ye yönelik
'Kıskaç-12' operasyonlarında 60 şüpheli yakalandı”
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, terör örgütü FETÖ’ye yönelik aralarında

Afyonkarahisar’ında bulunduğu 14 ilde eş zamanlı düzenlenen
‘Kıskaç-12’ operasyonlarında 60 kişinin gözaltına alındığını açıkladı.

Operasyonla ilgili sosyal medya hesabından açıklama yapan
Bakan Yerlikaya, “14 ilde FETÖ’ye yönelik olarak düzenlenen
'Kıskaç-12' operasyonlarında 60 şüpheli yakalandı. Emniyet Genel
Müdürlüğü İstihbarat Başkanlığı ve TEM Daire Başkanlığı koordi-
nesinde İl Emniyet Müdürlükleri TEM Şube Müdürlüklerince
yapılan çalışmalar sonucu İzmir, Denizli, Afyonkarahisar, Konya,
Aksaray, Kahramanmaraş, Hatay, Sakarya, Isparta, Muğla,
Erzurum, Düzce, Manisa ve Çorum’da eş zamanlı olarak düzenle-
nen operasyonlarda şüphelilerin örgütün sözde ‘güncel yapılan-

ması’ ve ‘askeri mahrem yapılanması’ içerisinde faaliyette bulun-
dukları, himmet adı altında para toplayarak örgüte finans sağladık-
ları, ‘gaybubet evi’ olarak adlandırdığı hücre evlerinde saklandık-
ları, ankesörlü telefonlarla iletişim kurdukları ve FETÖ soruştur-
maları kapsamında haklarında kesinleşmiş hapis cezası ve aran-
ma kaydı bulunduğu tespit edildi. Operasyonlar sonucu ilk belir-
lemelere göre yaklaşık 6 milyon lira değerinde para ve muhtelif
değerde ziynet eşyası ile çok sayıda dijital materyal ve dokümana
el konuldu” dedi. >>İHA

Afyonkarahisar'da
firari şahıs yakalandı
Afyonkarahisar'da İl Jandarma Komutanlığı

5 yıl kesinleşmiş hapis cezası bulunan
şahsı yakalayarak cezaevine gönderdi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, aranan şahısların tespiti ve
yakalanması için icra edilen önleyici kolluk devriyesinde; gece vakti, yol
kesmek suretiyle ya da konut veya iş yerinde yağma suçundan 5 yıl
kesinleşmiş hapis cezası bulunan A.U. isimli şahıs Çay ilçesinde yaka-
landı. Yakalanan şahıs, çıkarıldığı mahkemece tutuklanarak Bolvadin T
Tipi Kapalı Ceza infaz Kurumuna teslim edildi. Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı, suç ve suçlularla mücadelesine kararlılıkla
devam ettiğini açıkladı. >>İHA

İzinsiz haşhaş ektiler
Afyonkarahisar’da izinsiz 8 bin 368 metrekarelik
tarla niteliğindeki alana 391 bin 760 kök izinsiz

haşhaş bitkisi ekimi yapıldığı tespit eden yetkililer
tarlayı sürerek bitkileri imha etti.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, Dinar İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü ile Toprak Mahsulleri Ofisi ekiplerince müşterek olarak Dinar
ilçesi Tatarlı beldesinde haşhaş ekim alanlarının tespitine yönelik
yapılan kontroller neticesinde; 3 şahsın toplamda 8 bin 368 metrekare-
lik tarla niteliğindeki alanda 391 bin 760 kök izinsiz haşhaş bitkisi ekimi
yaptığı tespit edildi. Tespiti yapılan haşhaş bitkileri sürülmek suretiyle
imha edildi. Olayla ilgili olarak, Cumhuriyet Savcısından alınan talimat
doğrultusunda adli tahkikata başlatıldı. >>İHA

Kaymakam Bilici: “Vatandaşa hizmet
noktasında el birliği ile çalışacağız”
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici, seçimlerin ardın-
dan yeni seçilen muhtarlarla bir araya gelirken, vatandaşa hizmet
noktasında el birliği ile çalışacaklarını söyledi.Kaymakam Bilici,
mahallî idareler seçimleri neticesinde Emirdağ’a bağlı merkez
mahalle ve köy muhtarları olarak seçilerek mazbatalarını alan
muhtarlar ve ihtiyar heyeti üyelerini makamında kabul etmeye devam
ediyor. Kaymakam Bilici, seçilen muhtar ve ihtiyar heyeti üyelerini tek
tek kutlarken, kendilerine çalışmalarında başarılar diledi. >>İHA

9 motosiklet trafikten men edildi
Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde polis tarafından motosiklet

sürücülerine yönelik yapılan denetimde 9 motosiklet trafikten men edildi.
Dinar İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı ekipler tarafın-
dan motosiklet sürücülerine yönelik denetim yapıldı.
Denetimde çevreye rahatsızlık verecek derecede
gürültü çıkaran, plakasız, tescilsiz ayrıca trafiği tehlik-
eye düşürecek şekilde motor kullanan sürücüler tespit
edilerek cezai işlem uygulandı. Denetim sonrasında
kurallara uymadıkları belirlenen 9 sürücünün motosik-
leti trafikten men edildi. >>İHA

Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde 31 Mart Yerel Seçimleri son-
rasında mahalle veya köy muhtarlığı seçimlerini kazanan
muhtarlar mazbatalarını aldı.Şuhut'un Bademli köyünde
gerçekleştirilen yerel seçimlerde, muhtar adayı olan Arife
Başyiğit, tarihi bir başarıya imza attı. Bademli köyünden aday
olan Arife Başyiğit seçimleri kazanarak muhtarlık görevine
başladı. Şuhut tarihinin ilk kadın muhtarı olan Başyiğit, ilk
olarak mazbatasını alır almaz köyünün yol ve güvenlik kam-
erası sorunlarını çözmek için kolları sıvadığını ifade etti. >>İHA

Şuhut'ta muhtarlar
mazbatalarını aldılar
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Koca: "İkinci kez randevuya gelmeyenlere 15 gün
boyunca bütün branşları kapalı hale getireceğiz"

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, randevu sorununu çözmek için alınacak olan yeni tedbirlere ilişkin,
"Yakında devreye girecek yöntemle iki randevusunu aldığı halde ikinci kez randevusuna gelmeyenlerin
randevu almasını 15 günlük zaman dilimi için bütün branşlara randevuya kapalı hale getireceğiz" dedi.

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, Beştepe'de
düzenlenen Cumhurbaşkanlığı Kabine
Toplantısı'nın ardından basın mensu-

plarının sorularını cevapladı. Koca, hastanelerde
yaşanan randevu aksaklıkları ve kapasite sorun-
larının en önemli konular arasında yer aldığını
ifade ederek, "İl, hastane ya da branş bazında
yaşanan sorunları biliyoruz. Bununla ilgili hastane
yöneticilerimiz de yoğun çalışma içerisinde.
Hatırlarsanız bir ay sonra tedbirlerin kademeli
şekilde hayata geçirileceğini ve yaptırımların art-
tırılacağını söylemiştim. Sorun yaşadığımız branş
ve hastaneleri tek tek çalışıyoruz. Artan bir talep
var. Buna karşılık kapasitemizi de artırıyoruz.
Hekim sayımızın artan talebi karşılaması da son
derece önemli. Bu bakımdan yetiştirmemiz
gereken hekim ve uzman hekim sayısı çok önem-
li. Geleceğe matuf bu önemli tedbiri zaten
almıştık. En son yan dal uzmanlıkları için de
gereken iyileştirmeleri yaptık ancak bir de mevcut
kapasitenin yeterince verimli kullanılamaması
sorunu var. Bunun bir tarafı kapasiteyi belirleyen
hastanelerimiz, diğer tarafı randevu alıp rande-
vusuna gelmeyenlerin sebep olduğu atıl kapasite.
Bunun için ilk tedbirleri almıştık. Şimdi yeni yap-
tığımız analizler bazı zorunlulukları işaret ediyor.
Önümüzdeki haftalar kademeli şekilde yeni tedbirleri
hayata geçirecek ve randevu sorununu kalıcı şekilde
çözeceğiz" değerlendirmesinde bulundu.

"İKİNCİ KEZ RANDEVUYA
GELMEYENLERE 15 GÜN BOYUNCA BÜTÜN
BRANŞLARI KAPALI HALE GETİRECEĞİZ"
Bir muhabirin ilk tedbirin ne olacağını sorması

üzerine Bakan Koca, "Bir önceki yıl randevu alıp
gelmeyenlerin sayısı 23 milyondu. Randevu
aldığı halde gelemeyenlerin sayısı; 2024 yılının
Ocak, Şubat, Mart dönemini kapsayan 3 aylık
zaman diliminde de 6 milyon kişi oldu. Randevu
alıp gelmeyenlerin 15 gün içinde yeniden rande-
vu almasını kısıtladık. Bu durum randevu sadakat
oranını artırdı. Ancak, randevu alanların son
dakikaya kadar randevu iptal edilebilmesi
mümkündü. Son anda da olsa randevusunu iptal
edenler kısıtlanmıyordu. Bu durumda kısıtlı duru-
ma düşmemek için randevusuna gelmeyecekse
bile son anda iptal edenlerin oranında artış oldu.
Bu durumda o kapasite yine kullanılamaz durum-
da kalıyor. 25 milyon tekil vatandaş, 81 milyon
randevusunu son dakikalarda iptal etmiştir. Bu
boşluklara yeni randevu veremediğimiz için 17
milyon randevu kapasitesi atıl kalıyor. Buna atıl
kapasiteyi kullanabilmek için 'randevuma gele-
ceğim' onayı alacağız. Randevu sahiplerinin bu
onayı randevudan önceki gün 23.59'a kadar ver-
mesi gerekecek. Onaylanmamış randevular için
yerine bir başkasına randevu vereceğiz. Böylece
son dakika iptalleri ile oluşan atıl kapasiteyi ver-
imli şekilde kullanacağız. Bugünkü verilere göre

yüzde 20 kapasite artışına karşılık geliyor.
Randevu alıp onay verdiği halde gelmeyenler için
aynı branşta hiçbir hekime ve sağlık tesisine
müracaat edilemeyecek. Aynı klinikten mükerrer
randevu alınamayacak. Yakında devreye girecek
yöntemle iki randevusunu aldığı halde ikinci kez
randevusuna gelmeyenlerin randevu almasını 15
günlük zaman dilimi için bütün branşlara rande-
vuya kapalı hale getireceğiz. Uygulama
ilerledikçe ilave tedbirler almaya da devam ede-
ceğiz" açıklamasında bulundu.

"GELİŞTİRECEĞİMİZ İNSÜLİN
SENSÖRÜ ÜCRETSİZ OLACAK"

Diyabet sensörü kullanımının diyabeti kontrol
altında tutma konusunda önemli etkileri olduğunu
dile getiren Koca, sözlerine şöyle devam etti:
"Ancak sensörler ithal ve maliyeti de oldukça yük-
sek. Tip-1 diyabetli bütün vatandaşlarımıza sen-
sörü ücretsiz vermek istiyoruz. Takipte kullanım
kolaylığı var ve güvenilir veri toplanıyor olması
açısından özellikle çocuk yaş grubunda çok
avantajlı. Sensörü yerlileştirmeye başladık ve
laboratuvar ortamında üretimi gerçekleştirildi.
Seri üretim hazırlığı yapılıyor. Pilot üretimle
beraber gerekli deneyler ve klinik kullanıma gire-
cek. Yasal izin ve belgelerini de aldıktan sonra,
önümüzdeki 6-7 hafta içerisinde klinikte kul-
lanımına başlamak istiyoruz. Bütün tip-1 diya-
betlere, başta çocuklar olmak üzere ulaştırmak

istiyoruz. Geliştirdiğimiz sensör, değer bazında
yüzde 90 yerli olacak." Öte yandan Bakan Koca,
yerli üretimi yapılmak istenen diyabet sensörünün
ücretsiz olacağını ve kademeli olarak kullanıma
alacaklarına dikkati çekti. >>İHA

Bahara ışıltılı
bir cilt ile girin

Rüzgâr ve soğuk havaya maruz kalmak cilt kuruluğuna
yol açarak daha mat bir görünüme sebep olduğunu ifade
eden Dermatoloji Uzmanı. Dr. Gülbiye Güler, bahar ve

yaz mevsimi öncesi alınacak basit ama etkili yöntemlerle
ışıl ışıl bir cilde kavuşmanın mümkün olduğunu söyledi.

Kapalı ortamdaki ısıtıcıların ortamı
kurutması sonucunda ciltte kuru-
ma ve kırışıklıklarda artış mey-

dana geldiğine dikkat çeken
Dermatoloji Uzmanı. Dr. Gülbiye
Güler, kış mevsiminin cilt
üzerindeki olumsuz etkilerinden
korunarak ışıltılı bir cilde sahip
olmanın yollarını sıraladı. Dr.
Gülbiye Güler,"Bahara girerken
ışıltılı bir cilt için, cilt temizliği çok
önemlidir. Bunun için çeşitli
peelingler ve cilt bakımlarıyla
cilt ölü dokulardan ve yabancı
maddelerden arındırılmalıdır.
Bu işlemler cildin yapısına göre
yapılmalıdır. Temizlenen cilt
siyah noktalardan arındırılır ve
böylece daha ışıltılı olur. Kış
boyunca kuruyan cildin nem-
lendirilmesi gerekmektedir.
Nemlendiriciler cildin tipine uygun
olarak paraben, alkol gibi içerikler
içermemeli, komedojenik olmamalıdır.
Nemlendiriciler kuru ciltlerde özellikle yeni-
leyici, onarıcı, su tutucu özelliği olan kollajen,
aminoasitler, keratin ve hyalüronik asit içeren
ürünler içermelidir. Bol antioksidan maddeler ile
A,B,C ve E vitaminlerini içeren sebze ve
meyveler ile beslenerek cildimizin onarılması ve
tazelenmesini sağlarız. Ayrıca omega-3 içeren
balık ve ceviz tüketerek cildimizin daha parlak
görünmesini sağlarız. Cildi matlaştıran ve
kırışıklıklar ile lekelenmeler yapan sigara, alkol
ve kafeinden uzak durmalı, günde 2 fincan yeşil
çay tüketilmelidir" dedi. Cildin daha parlak
görünmesi için günde 10-12 bardak kadar su
içilmesinin önemli olduğunu belirten Güler, "Kan
dolaşımını arttırmak ve böylece cilde ışıltı

kazandırmak için günde 40-45 dakika
açık havada yürüyüş yapılmalıdır.

Yorgunluk, uykusuzluk ve stres ciltte
mat, soluk ve şiş bir görünüme
sebep olduğundan iyi ve kaliteli
uyumalı, yüzde uyku çizgilerinin
oluşmaması için sırt üstü yat-
malıdır. Stresten uzak dur-
malıdır. Bahar aylarında
güneşin kendini göstermesi ile
birlikte hepimiz açık havaya
çıkarız, ancak ciltte güneşin
zararlı etkileri olan lekelenme,
kırışıklıklar ve cilt kanser-
lerinden korunmak için evden
çıkmadan en az 20 dakika
önce güneş gören bölgelerim-
ize cilt tiplerine uygun güneş

koruyucu faktörlü kremlerden
sürmelidir. Kişisel bakım ürünleri

dışında bahar aylarında derma-
toloğunuzdan destek bakım alın-

abilir. Vitamin karışımlarından oluşan
mezoterapi, kendi kanınızdan hazır-

lanan PRP cilde nem veren ve kırışıklıkları
azaltan hyalüronik asit enjeksiyonları ile ışıltılı bir
cilde sahip olabilirsiniz" diye konuştu. >>İHA

Çocuklar yere basmada
ve yürümede güçlük çekiyorsa dikkat

Son günlerde sık sık miyozit (kas
iltihabı) vakasıyla karşılaştıklarını
belirten Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı Dr. Aysel
Açıkgözoğlu, çocuğun yürüme-
sine engel olan, dolayısıyla anne
babaları kaygılandıran bu hastalık
konusunda bilgi verdi.

“KALICI HASARA
YOL AÇMAZ”

Anne babalara “panik yapmayın”
mesajı veren Açıkgözoğlu, şunları
söyledi: “Miyoziti dediğimiz kas ilti-
habı; akut selim çocukluk çağı
hastalığıdır. Viral üst solunum yolu
enfeksiyonu bulgularının
görüldüğü prodromal (başlangıç)
döneminden 1 ile 5 gün sonra
görülür. Çocuklarda ani başlayan;
yürümede güçlük, yürüyememe,
baldır ağrısı şikayeti başlar.
Şikayetlerin başlamasından son-
raki 5-8 gün içinde de gerileyerek
düzelir. Ağrı özellikle yataktan
kalktıktan sonra (uzun istirahat

sonrası) belirgindir. Üst solunum
yolu enfeksiyonu sonrasında
görülen bu kas ağrıları en sık
influenza enfeksiyonu sonrasında
olur. Çocukluk çağı selim akut
miyozitinde hastalarda ciddi
serum CK dediğimiz kas enzimi,
vücutta yüksek miktarda bulunur.
Çocuklarda birden ayak üzerine
basamama, ayakta duramama ve
yürüyememe şikayetleri olur ve
bu durum aileleri son derece
endişelendirir. Aileler, çocukların-
daki bu durumun kalıcı hasara yol
açmadığını, böyle bir durumla
karşılaştıklarında en yakın sağlık
kuruluşuna başvurmaları gerek-
tiğini bilmelidir. Tedavide çocuğun
hastaneye yatırılması, tam
iyileşmesini izlemeyi amaçlayan
destekleyici tedavi ve takip yeter-
lidir.”

“AŞI, KOMPLİKASYON
RİSKİNİ AZALTIYOR”

Influenzadan korunarak enfek-

siyon sonrası miyozitten göreceli
olarak korunmanın mümkün
olabileceğini ifade eden Uzm.
Dr. Açıkgözoğlu, “İnfluenza
aşısının influenza enfeksiy-
onuna bağlı komplikasyon riski-
ni azalttığı bilinmektedir. Bu bil-
giye dayanarak teorik olarak
influenza aşısının selim çocuk-
luk çağı viral miyozit insidansını
azaltacağı düşünülebilir. Her yıl
mevsimsel grip (influenza)
aşısını yaptırarak kış ayını
korunarak geçirebilirsiniz.
Ayrıca, üst solunum yolu enfek-
siyonlarından korunmak için
çocuklarımıza el hijyenini öğret-
meli, salgın dönemlerinde kala-
balık ve kapalı ortamlardan
uzak durmalıyız. Unutulmamalı
ki bir hastalığa yakalanıp o
hastalığın tedavi edilmesin-
dense o hastalıktan korunmak
en doğru seçenektir” diye
konuştu. >>İHA

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Aysel
Açıkgözoğlu, üst solunum yolu enfeksiyonu geçiren

çocuklarda aniden gelişen; yürümede güçlük,
yürüyememe, baldır ağrısı şikayetlerine yol açan

miyozit (kas iltihabı) görülebildiğini söyledi
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Eroğlu “Afyonkarahisar’da
tarihimize sahip çıktık”

60. Hükümet Çevre ve Orman Bakanı, 61. 62. 63. 64. ve 65. Hükümet Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr.
Veysel Eroğlu’nun "Afyonkarahisar’da Tarihimize Sahip Çıktık” konulu değerlendirme açıklamasında bulundu.

Eroğlu açıklamasında Afyonkarahisar’ın zaferin
kazanıldığı topraklar olduğuna değinerek, bu
kapsamda yapmış oldukları yatırımlar hakkın-

da bilgiler verdi. Eroğlu, “Mustafa Kemal ve silah
arkadaşları 24 Ağustos 1922 tarihinde karargâhı
Akşehir’den Şuhut’a taşımışlardır. Şuhut ilçemizdeki
Hacı Veli’nin konağı, Büyük Taarruz Karargâhı
(Atatürk Evi) olarak belirlenmiş ve taarruz planları
burada yapılmıştır. Dolayısıyla tarihi bakımdan çok
önemli olan Büyük Taarruz Karargâhını, Bakanlığım
döneminde Başkomutan Tarihi Milli Parkı’na dâhil
ettik. Ardından yıkılmaya yüz tutan bu yapıyı restore
ettik, çevresini genişlettik ve çevre düzenleme çalış-
malarını gerçekleştirerek vatandaşlarımızın ziyaretine
açtık. Şanlı Ordumuz, Şuhut’a geldiğinde, Şuhutlu
fedakâr ve misafirperver halkımız, elinde avucunda
kalanlarla yaptığı Şuhut’un meşhur keşkeğinden ordu-
muza ikram etmişlerdir. Dolayısıyla Büyük Taarruz
Karargâhının restorasyonundan sonra, bu tarihi
geleneği yaşatmak maksadıyla “Şuhut Keşkek Evi”
projesi hayata geçirilmiştir. Şanlı Ordumuz, 26
Ağustos günü sabah ezanıyla birlikte, ilk top atışını
yaparak Büyük Taarruzu başlatmış ve Sinanpaşa
Ovasına inmiştir. Ordumuz, 26 Ağustos günü büyük
bir mücadele vererek Büyük Kaleciktepe’den Çiğilte-
pe’ye kadar olan 15 km’lik bölgeyi düşman işgalinden
kurtarmıştır. Kahramanlarımızın aziz hatıralarını yad
etmek için “26 Ağustos Tabiat Parkını ve İstiklal
Tanıtım Merkezini” Kazandırdık. Daha önce bir çöplük
durumunda olan alanı tanzim ettik ve büyük yatırımlar
yaptık. Çevre düzenleme ve peyzaj uygulamalarını
yaparken bir gölet inşa etmeyi de unutmadık. Tabiat
Parkı içerisine Büyük Taarruzu ve istiklalimizi konu
alan panoramik “İstiklal Tanıtım Merkezi” inşa ettik.”

“27 AĞUSTOS GÜNÜ AFYONKARAHİSAR
DÜŞMAN İŞGALİNDEN KURTARILDI”

“27Ağustos GünüAfyonkarahisar Düşman İşgalinden
Kurtarıldı” diyerek sözlerine devam eden Eroğlu, “27
Ağustos günü şanlı ordumuz Afyonkarahisar’ı düş-
man işgalinden kurtarmıştır. Başkomutanlık Karargâhı
ile Batı Cephesi Komutanlığı Karargâhı
Afyonkarahisar'a taşınmıştır. Bu karargâh şu anki
Zafer Müzesidir. Orman ve Su İşleri Bakanı olduğum
dönemde Zafer Müzesi ile bizzat ilgilendim. Müze ile
alakalı restorasyon projelerinin hazırlanması talimatını
da vermiştim. Ancak yapıda risk olduğunda Zafer
Müzesi depreme karşı daha dayanıklı hale getirilmesi
mecburiyeti ortaya çıkmıştır. Çatısının dahi yenilen-
mesi gerekmiştir. Daha önce beyanat vermiştim:
“Zafer müzesinde süren büyük onarım ve
güçlendirme projesi çerçevesinde öncelikli hedefimiz
bu yapıyı depreme karşı dayanıklı hale getirmek,
ardından da restore ederek daha görkemli bir şekilde
hizmete sunmaktır. Burası çeşitli maksatlarla kul-
lanılmış bir yerdir. Özellikle yeniden restore edilmesi
gerektiği tarafıma iletildiği zaman burada tarihi esere
hasar verme ihtimali olan birtakım eklentiler olduğunu
tespit etmiştik. Bu incelemeler sonrasında depreme
dayanıklı aslına uygun bir yapı inşa edilmesi için tali-
mat verdim. Neticede burası Kültür Varlıkları İhale
Yönetmeliği’ne göre ihale edilmiştir. Burası bir tarihi
eserdir ve Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel
Müdürlüğü ve koruma kurullarının denetimi altındadır.
Bu restorasyon çalışmaları titizlikle yapılmak duru-
mundadır. Tarihi eserlerin ihya çalışmalarının kontrol
ve denetim altında titizlikle yapılması elzemdir. Biz
burayıAfyonkarahisar’ımıza çok iyi bir şekilde yeniden
müze olarak sunmak istiyoruz. Yapılan depreme karşı
güçlendirme ihalesi neticesinde bu tarihi binayı ilimizin
ve ülkemizin en önemli müzelerinden biri haline getire-
ceğiz. Neticede Restorasyon işinin bitmesinin ardın-
dan iç mekân düzenlemesi yapılacak ve Zafer Müzesi
orijinal hali olan Cumhuriyet Öncesi mimari yapısına
kavuşacaktır. Ayrıca iç mekân düzenlemesi ile o
dönemde kullanılan materyallerle Zafer Müzesi
zenginleştirilerek, istiklal harbi zamanında yaşanan-
lara ışık tutan bir müze haline gelecektir.”

“ZAFER MÜZESİ’NİN 27 AĞUSTOS’TA
TAMAMLANARAK ZİYARETE AÇILMASI

PLANLANMAKTADIR”
Zafer müzesi hakkında açıklamalarda bulunan
Eroğlu, “Başkomutan Tarihi Milli Park Müdürlüğü Uzun

Devreli Gelişme Planında Zafer Müzesi Ziyaretçi
Tanıtım Merkezi olarak öngörülmüştür ve Zafer
Müzesinin Röleve Restitüsyon ve Restorasyon pro-
jeleri hazırlanmış, Doğa Koruma Genel Müdürlüğü ve
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Müdürlüğünce onay-
lanmıştır. Zafer Müzesinin Askıya Alınması ve
Betonarme Eklentilerinin Kaldırılması İşi
Afyonkarahisar İl Özel İdaresi tarafından ihale edilmiş
ve 22/10/2021 tarihinde işyeri teslimi yapılarak işe
başlanmış ve Zafer Müzesinin Askıya Alınması ve
Betonarme Eklerinin Kaldırılması İşi ihalesi kapsamın-
da restorasyon projesinde belirtilmiş olan, yapıya son-
radan eklenen ve yapılan analiz ve hesaplamalarda
yapıya zarar vermekte olan betonarme kolon ve kir-
işler kaldırılmıştır. Aynı zamanda sonradan kapatıldığı
bilinen 1.kat betonarme döşeme kırılarak kaldırılmıştır.
İç mekânda bütün bu kaldırma işlemlerinin yapıla-
bilmesi için ahşap çatı taşıyıcıları, çatı yalıtım ve kapla-
maları da kaldırılmıştır. Zafer müzesinin restorasyonu
için önce binanın güçlendirme işlemlerinin yapılması
planlandığından,Afyonkarahisar İl Özel idaresi tarafın-
dan “Zafer Müzesinin Statik Güçlendirme ve
Restorasyon İşi” ihalesi yapılmış, 14.06.2023 tarihinde
müteahhit ile restorasyon sözleşmesi imzalanmıştır.
Bu ihale kapsamında güçlendirme yapılacak yüzeyler
taştan ve pürüzden arındırılmış, hidrolik enjeksiyon
uygulanmış, koruyucu derz ile boşluklar doldurulmuş
ve elektrik ile ısınma sisteminin altyapısı ve
güçlendirme yapılan yüzeylerde koruyucu sıva uygu-
laması tamamlanmıştır. Afyonkarahisar İl Özel İdaresi
tarafından 23.11.2023 tarihinde Zafer Müzesi 2. Etap
Güçlendirme, Restorasyon ve Tefrişat Yapım İşi ihale-
si yapılmış olup 15.12.2023 tarihinde firma ile
sözleşme imzalanmıştır. İl Özel İdaresi tarafından
Afyonkarahisar Valiliği’ne sunulan iş programına göre,
iç cephe çelik konstrüksiyon gezinme platformu ve
ince sıvalar ile birlikte restorasyon işinin yüzde 80’i
tamamlanmış olup ahşap ve kapı pencerelerin boyası
ile teşhir ve tanzim dolaplarının imalatı da yapılmak-
tadır. Zafer Müzesi Restorasyonu işinin 27 Ağustos
2024 tarihinde tamamlanarak ziyarete açılması plan-
lanmaktadır. Netice olarak Koruma kurulu kararları
doğrultusunda bina depreme karşı güçlendirilmiş,
çatısı yenilenmiş olup, iç mekân düzenlemesi ile o
dönemde kullanılan materyallerle Zafer Müzesi
zenginleştirilme işlemleri yapılmaktadır. Görkemli
olması için “Doğa Koruma ve Milli Parklar Müdürlüğü”

geçtiğimiz günlerde 20 Milyon TL ilave ödenek gön-
dermiştir”

“ŞEHİTLERİMİZİN AZİZ
HATIRALARINA SAHİP ÇIKIYORUZ”

Afyonkarahisar’ın hatıralarına sahip çıktıklarını dile
getiren Eroğlu, “Şehit kanlarıyla yoğrulmuş
Afyonkarahisar, İstiklal Harbinde, istiklalimizin ve
istikbalimizin kazanıldığı topraklar olarak tarihe
geçmiştir. Ülkemizin istikbalini belirleyen en önem-
li askerî harekâta ev sahipliği yapan

Afyonkarahisar’ımıza hükümetimiz tarafından son
21 yılda takriben 140 MİLYAR TL’LİK yatırım
yapılmıştır. Bu Yatırımların 20 MİLYAR TL’si Su,
Ormancılık, Milli Park ve Meteoroloji Alanındadır.
Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü
marifetiyle büyük yatırımlar yaptık. 2003 – 2023
yılları arasında Afyonkarahisar İline sırf Doğa
Koruma Milli Parklar Genel Müdürlüğümüz tarafın-
dan günümüz fiyatları ile toplam 944.270.576 TL
yatırım yapılmıştır. >>HÜDAYİ ACAR

Olgun; “Seçim öncesi
dur seçim sonrası vur”

İYİ Parti Hukuk ve Seçim İşlerinden sorumlu Genel Başkan Yardımcısı, Afyonkarahisar
Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, çiftçinin sulama suyuna yapılan yüzde 135 zam yapılmasına

tepki göstererek, “Hükümetin hep yaptığı; seçim öncesi dur seçim sonrası vur” dedi.
Devlet Su İşlerinin gölet ve bara-
jlarındaki suların işletmeciliğini
yapan Selevir Sulama Birliği’nin
tarımda kullanılan suyun tonunu 85
kuruştan 200 kuruşa çıkarmasının,
çiftçiye bir zulüm olduğunu dile
getiren Milletvekili Olgun, bu konuda
çok sayıda çiftçiden şikâyet ve tepki
aldıklarını söyledi.

ÜRETİM DEĞİL GİRDİ
MALİYETLERİ ARTIYOR

AK Parti hükümetinin yanlış tarım
politikaları nedeniyle çiftçiyi yok
ettiğini belirten Milletvekili Olgun;
“Selevir Sulama Birliği Şuhut, Çay,
Sultandağı ve Akşehir bölgesindeki
çiftçilerimize hizmet veriyor. Bu
bölgedeki kiraz ve vişne üreticileri
zaten ürünlerini yeterli bir fiyata
satamıyor. Bu durumu geçen yıl da
gördük ondan önceki yıllarda da
gördük. Üreticinin sadece sulama

girdisi yüzde 135 oranında artırıl-
madı. Kullandığı gübresinden ilacı-
na, çalıştırılan işçinin yevmiyesine
kadar yüzde 150 oranında arttı. Bu
çiftçimize yapılan en büyük kötülük-
tür. Allah aşkına bir bahçe kaç ton su
ile sulanıyor ve kaç kez bu tekrar-
lanıyor biliyor musunuz? ” dedi.

BİLMİYORLAR, BİLMEMEKTE
İNAT EDİYORLAR

AK Parti hükümetinin ‘ben yaptım
oldu’ zihniyetinden bir türlü
vazgeçmediğini belirten İYİ Parti
Hukuk ve Seçim İşlerinden sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı,
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun, parti olarak ortaya koy-
dukları çözüm yollarına da kulak-
larını tıkadıklarının altını çizdi.
Milletvekili Olgun; “Hükümet ısrarla
çiftçi yok olsun diye çalışıyor. Tarım
nedir bilmiyorlar bilmemekte de inat

ediyorlar. Seçimlerde vatandaşın
tepkisini henüz algılayabilmiş
değiller. Halkımız mahalli seçimlerde
iktidarın havada olan burnunu kırdı,
ilk seçimlerde de kafasını kırmayı iyi
bilir” diye konuştu.
>>MEHMET KASAL
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Ahmet YEŞİLAY

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee

kkaall,,  iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara
hem 
öIdürür
hem 
süründürür

Cumhurbaşkanı Erdoğan:
"Biz bitti demeden hiçbir şey bitmez"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
"Biz bitti demeden hiçbir şey 
bitmez. Kimse sevinmesin, kimse 
umutlanmasın, kimse farklı hevesler
peşinde koşmasın. Biz buradayız,
sapasağlam, dimdik, en güçlü halimizle, 
elhamdülillah ayaktayız" dedi.   

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti TBMM Grup
Toplantısı'nda konuştu. Grup toplantısının

hayırlara vesile olmasını dileyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Bereket, rahmet, mağfiret ayı olan
Ramazan-ı Şerif'i ve bayramı, milletçe hep birlikte
huzur içinde idrak ettik. Sözlerime başlarken; mil-
letimin, İslam âleminin ve tüm insanlığın geride
bıraktığımız Ramazan Bayramı’nı bir kez daha
tebrik ediyorum. Bayramın bereketini aileleri,
komşuları ve dostlarıyla paylaşarak, bu mübarek
günleri ihya eden tüm kardeşlerimizden Allah razı
olsun diyorum" dedi. Bayram boyunca 18 ayrı
devlet-hükümet başkanıyla görüştüğünü belirten
Erdoğan, "Hem milletimiz adına onların bayram-
larını tebrik ettik, hem de Gazze başta olmak üzere
gündemimizdeki meseleleri ele aldık. Rabbimden
millet olarak hepimizi hayırla, sağlıkla, huzurla,
esenlikle daha nice bayramlara ulaştırmasını niyaz
ediyorum. Biliyorsunuz, bayramdan önce 31 Mart
Pazar günü, bir demokrasi bayramı olan mahalli
idareler seçimlerini gerçekleştirdik. Seçimlerin ülkemiz
genelinde, huzur ve sükûnet içinde icra edilmesinden
duyduğum memnuniyeti burada öncelikle ifade etmek
istiyorum" açıklamasını yaptı. Alınan güvenlik tedbir-
leri sayesinde, birkaç müessif hadise dışında seçim-
lerde herhangi bir asayiş sorunu yaşanmadığına
dikkat çeken Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları söyle-
di: "Doğudan batıya, güneyden kuzeye yurdumuzun
dört bir köşesinde vatandaşlarımız sandığa giderek,
iradelerini özgürce ortaya koydu. Bölücü örgüt yan-
daşlarının seçmeni baskı altına almaya yönelik
faşizan teşebbüsleri de amacına ulaşamadı. Rekabet
seviyesi yüksek bir kampanya döneminden sonra
seçim günü milletimizin sergilediği demokratik olgun-
luk, gerçekten takdire şayandı. Ülkemiz aleyhine
yürütülen onca kampanyaya rağmen demokrasimizin,
bir sandık sınavından daha başarıyla çıkmasını
sağladık. 85 milyon olarak 'birlikte var' olduğumuzu,
'hep birlikte Türkiye' olduğumuzu tüm dünyaya
yeniden gösterdik." 31 Mart mahalli idareler seçim-
lerinin hayırlı olması temennisinde bulunan Erdoğan,
"Seçimlerin demokrasimize yakışır şekilde gerçek-
leştirilmesini temin eden seçim kurullarımıza, kolluk
kuvvetlerimize, sağlık personelimize ve sandık
görevlilerine buradan teşekkürlerimi iletiyorum. Hiç
şüphesiz burada en büyük takdiri yol ve dava
arkadaşlarım hak ediyor. AK Parti teşkilatları hem
kampanya dönemi boyunca, hem de sandık günü
olağanüstü bir fedakârlıkla çalıştı, mücadele etti, emek
verdi. Teşkilat mensuplarımız Ramazan ayında iftar
programlarıyla, ev ve esnaf buluşmalarıyla, çarşı-
pazar ziyaretleriyle, sokak sokak, mahalle mahalle,
köy köy dolaşarak halkımızla birlikte oldular. Ezcümle;
partimize, davamıza ve mücadelemize güçlü destek
veren her bir kardeşime buradan en kalbi şükran-
larımı sunuyorum. Rabbime, şahsıma böyle vefalı,
böyle gayretli ve samimi yol arkadaşları bahşettiği
için bir kez daha hamd ediyorum. AK Parti teşkilat-
larıyla birlikte, 15 Temmuz gecesi FETÖ’cü alçak-
lara karşı meydanlarda kurduğumuz Cumhur İttifakı
da son seçimlerden alnının akıyla çıkmıştır.
İttifakımızın; devletimizin güvenliği, milletimizin bir-
liği ve demokrasimizin geleceği için ne kadar önem-
li olduğu bir kez daha anlaşılmıştır. Buradan,
Cumhur İttifakı olarak birlikte hareket ettiğimiz,
omuz omuza beraber mücadele verdiğimiz Milliyetçi
Hareket Partisi’nin Genel Başkanı Sayın Devlet
Bahçeli’ye ve Ülkücü kardeşlerimize de teşekkür
ediyorum" diye konuştu. "Bir sandık sınavını daha
başarıyla veren İttifakımız, Türkiye’nin bekasının
teminatı olmayı sürdürecektir" diyen Erdoğan,
"Bizim siyasetimizin temel vasfı, demokrasinin
mihenk taşı olan sandığın itibarının korunması ve
güçlendirilmesidir. Sonuçlardan azade olarak
sandığın gücüne güç katan her seçim, Türkiye ve
Türk milleti için tarihi bir kazanım demektir. Ülkemiz,
son 21 yıldır maruz kaldığı tüm vesayet girişim-
lerinin üstesinden bu anlayışla hareket ettiği için
gelebilmiştir. Daha önce de ifade ettiğim gibi;
sandıktan çıkan takdir hangi yönde olursa olsun
saygındır, makbuldür, başımızın üstünde yeri vardır.
Siyasetçinin, milletin iradesini küçümseme, yok
sayma, görmezden gelme hakkı yoktur ve olamaz.

Bize oy versin veya vermesin, sandığa giderek
iradesini ortaya koyan tüm vatandaşlarımıza
müteşekkiriz, minnettarız. Milletimizin takdiriyle
göreve gelen belediye başkanlarını da ayrıca tebrik
ediyor; kendilerine şehirlerimize hizmet yolunda
başarılar diliyorum. İktidar olarak milletimizin hayrı-
na yaptıkları işlerde, bugüne kadar olduğu gibi
belediye başkanlarımıza destek olmaya devam ede-
ceğiz" değerlendirmesinde bulundu.    

"31 MART SEÇİMLERİ, SON 20 YILDAKİ
EN DÜŞÜK KATILIMLI YEREL SEÇİM 
OLARAK KAYITLARA GEÇMİŞTİR" 

Yüksek Seçim Kurulu'nun kesin sonuçları açıkla-
masının ardından 31 Mart mahalli idareler seçim
maratonunun tamamlanacağını ifade eden
Erdoğan, Yüksek Seçim Kurulu’nun şimdiye kadar 3
ilçe ve 4 belde olmak üzere 7 yerde seçimlerin
yenilenmesine karar verdiğini aktardı. Erdoğan,
"İnşallah bu yerleşim yerlerinde vatandaşlarımız 2
Haziran Pazar günü bir kez daha sandık başına
gidecek, tercihlerini yapacaklardır. AK Parti ve
Cumhur İttifakı olarak şimdiden bu seçimlere hazır-
lanacağız. 31 Mart seçim sonuçları birçok zaviye-
den kapsamlı değerlendirmeyi hak ediyor. Bu
seçimlerin ilk göze çarpan özelliği katılım
seviyesinin düşüklüğüdür. Yüzde 78 katılım oranıyla
31 Mart seçimleri, son 20 yıldaki en düşük katılımlı
yerel seçim olarak kayıtlara geçmiştir. Bunun sebe-
pleri üzerinde hassasiyetle duruyoruz ve duracağız"
dedi. Erdoğan, 2019 yerel seçimlerine kıyasla yak-
laşık 7 puanlık gerilemenin üzerinde diğer siyasi
partilerin de durması gerektiğine inandıklarını
belirterek, "Geçersiz oylar da eklendiğinde 15-16
milyon seçmenin iradesi sandığa yansımamıştır.
Katılım oranının düşüklüğü, partimizin oylarını da
olumsuz etkilemiştir. Henüz 10 ay önce yapılan
seçimlerde bize ve ittifakımıza büyük teveccüh
gösteren, yüzde 52,2 ile bizlere güçlü destek veren
insanlarımızın önemli bir kısmının sandığa gitmek-
ten imtina ettiğini görüyoruz. Bunun altında yatan
nedenleri de en ince detayına kadar analiz ediyoruz.
31 Mart seçimleri yüzde 40,5 oy oranıyla Cumhur
İttifakı’nın üstünlüğüyle sonuçlanmıştır. Bu seçim-
lerde milletimiz; 12 büyükşehir, 12 il, 346 ilçe ve 169
belde olmak üzere toplam 539 belediyenin emaneti-
ni AK Parti’ye vermiştir. Cumhur İttifakı’ndaki
ortağımız Milliyetçi Hareket Partisi de 8 il, 113 ilçe ve
96 belde belediyesi kazanmıştır. Böylece Cumhur
İttifakı; 12’si büyükşehir, 20’si il, 459’u ilçe, 265’i
belde olmak üzere toplam 756 belediyeyi yönetme
sorumluluğunu üstlenmiştir. Türkiye’deki bin 400
belediyenin yarıdan fazlası, yüzde 54,3’ü
önümüzdeki 5 yıl süresince Cumhur İttifakı tarafın-
dan yönetilecektir" ifadelerini kullandı. 

"HATAY ÜZERİNDEN SOSYAL FAY 
HATLARIMIZLA OYNAMAYA KALKTILAR" 

"Cumhur İttifakı’nın 'gerçek belediyecilik' vizyonunu
tercih eden tüm kardeşlerime şükranlarımı sunuyo-
rum" diyen Erdoğan, "Tabii burada Hatay’a özel bir
parantez açmak durumundayım. Biliyorsunuz
Hatay, 6 Şubat depremlerinden beri en çok örsele-
nen, sürekli siyasi tartışmalara meze edilen şehrim-
iz oldu. Hatay’la aramızı bozmak için çok uğraştılar,

pek çok iftira attılar. Hatay üzerinden sosyal fay hat-
larımızla oynamaya kalktılar. 31 Mart seçimleriyle
Hatay, kendi üzerinden oynanan bu kirli senaryolara
karşı tavrını çok net bir şekilde ortaya koymuştur.
Cumhur İttifakı'na ve AK Parti’ye duydukları güven
dolayısıyla Hatay’ımıza ve Hataylı vatandaşlarıma
özellikle teşekkür ediyorum. Ancak, ana muhalefet
partisinin, Hatay’ın iradesini gasp etme girişimleri
son dakikaya kadar devam etmiştir. Yüksek Seçim
Kurulu’nun baskı altına alınması dâhil her yol
denenmiş, 'ölülere oy kullandırıldığı' gibi akla ziyan
pek çok yalan söylenmiştir. CHP’nin milli idare
hazımsızlığı ayyuka çıksa da, Yüksek Seçim Kurulu,
bu hezeyanlara karşı son noktayı koymuştur" açık-
lamasını yaptı. Erdoğan, önümüzdeki dönemde
Hatay’ı ziyaret ederek, Hataylı vatandaşlara
teşekkürlerini ifade edeceklerini belirterek, "Bunun
yanında bize güvenen diğer şehirlerimize layık ola-
bilmek için her zamankinden daha fazla çalışacağız.
Elini vicdanına koyan herkesin kabul edeceği
gerçek şudur; AK Parti olarak 21 yıllık iktidarlarımız
boyunca yatırım yaparken, eser üretirken, insanımızın
yaşadığı yerlere hizmet götürürken, bugüne kadar
seçim sonuçlarını önümüze almadık, almayız. İnşallah
bundan sonra da farkımızı yine eserlerimizle,
icraatımızla ve hayata geçirdiğimiz projelerimizle
göstereceğiz" dedi. Özellikle depremzede şehirlerin
süratle yeniden ayağa kaldırılmasının, gündemlerinin
ilk sırasında yer almayı sürdüreceğinin altını çizen
Erdoğan, "6 Şubat sonrasında artık bir beka meselesi
olarak gördüğümüz depreme hazırlık çalışmalarını da
yakından takip edeceğiz. Milletimiz bize sadece
şehirlerini yönetme değil, aynı zamanda pek çok
yerde kendi adına başkalarını denetleme görevi de
tevdi etmiştir. Milletimizin, Belediye Meclislerinde bize
denetim yetkisi verdiği illerimizde inşallah bu göre-
vimizi en güzel şekilde yerine getireceğiz. Şehirlerim-
izin kaynaklarının terör örgütlerine, reklam ajansları-
na, açgözlü fırsatçılara, tufeylilere değil, orada
yaşayan insanlarımıza harcanmasını temin için
gereken her şeyi yapacağız" şeklinde konuştu. 

"BÖLÜCÜ TERÖR ÖRGÜTÜNÜN
ŞEHİRLERİMİZE VE VATANDAŞLARIMIZA

TEKRAR MUSALLAT OLMASINA KESİNLİKLE
FIRSAT VERMEYECEĞİZ" 

Bölücü terör örgütünün şehirlere ve vatandaşlara
tekrar musallat olmasına kesinlikle fırsat vermeyecek-
lerini ifade eden Erdoğan, "Sandık günü, siyasetçinin
ve siyasi partilerin karne günüdür. 31 Mart tarihinde
milletimiz, tüm siyasi partilerin mahalli idarelerdeki son
5 yıllık karnesini kendilerine takdim etmiştir. Seçim
sonuçlarından herkes kendisine göre dersler çıkara-
cak, elbette kendi iç muhasebesini yapacaktır.
Sonuçlara bakarak, bunun bir yerel seçim olduğunu
unutup şımaranlar, pervasızlaşanlar, hatta farklı
heveslere kapılanlar olduğunu görüyoruz. Birileri
kendilerince, 'yerel iktidar', 'merkezi iktidar' diye
Türkiye’de ikili bir yapı ihdas etmeye çalışıyor. Bu tarz
söylemler, DEM’lendikleri ittifak ortaklarına diyet borcu
ödeme hamleleri değilse, ham bir hayalden ibarettir.
81 ilimizde tek bir iktidar vardır, o da 14-28 Mayıs
seçimleriyle milletin ülkeyi yönetme vazifesi verdiği
Cumhurbaşkanı ve kabinesidir" dedi.  >>İHA 
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Müdür Sünnetci, “KodlaKarahisar
Hackathon Yarışması”na katıldı”

Hedef kitlesi ilimizdeki 5, 6, 7 ve 8. sınıf öğrenciler olarak belirlenen “KodlaKarahisar 
Projesi”nde amacımız Afyonkarahisar’daki çocuklarımızın 21. yüzyıl becerilerini aktif olarak 

kullanmasını sağlamak, analitik ve sistematik düşünmek, problem çözmek, olay veya durumlar
arasındaki ilişkileri görebilmek, girişimcilik ve yaratıcı düşünme becerilerini geliştirmektir.

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin ev sahipliği
yaptığı açılış programına Müdür Yardımcısı Musa
Dinçgez, Şube Müdürleri Mustafa Günay, Hayati
Duman ve Medeni Buğra ile Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi Eğitim Fakültesi Temel Eğitim Bölümü Dekanı
Prof. Dr. Nusret Koca ve Matematik ve Fen Bilimleri
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ersin Kıvrak, idareci, öğret-
men ve öğrenciler katıldı. Üçer kişilik takımlardan
oluşan ekiplerin yarıştığı “KodlaKarahisar Hackathon
Yarışması”nda; takımlar, istedikleri blok tabanlı kod-

lama programını kullanarak o gün yarışma üst kuru-
lunun verdiği konu ile ilgili bilgiler doğrultusunda 4
saat içinde bir oyun geliştirdi ve jüriye sundu.
Programın açılış konuşmasını yapan İl Müdürü
Sünnetci; “Öğrencilerin bilişim ve teknoloji ürünlerine
olan ilgisinin ne denli büyük olduğu kabul görmüş bir
gerçekliktir. Çocukların ve gençlerin teknolojiyi
amaca dönük ve faydalı işler için kullanmaması
halinde kötü kullanıma yönlenebildikleri ya da
teknoloji bağımlılığı riski ile karşı karşıya olduklarını

görüyoruz. Çocuklarımızın teknolojiyi bilinçli kullan-
malarına yönelik yapılan bu tarz etkinliklerle kendi-
lerinde bulunan cevheri keşfetmelerini sağlamak biz-
leri hayli mutlu etmektedir. Müdürlüğümüz Ar-Ge bir-
imi tarafından düzenlenen  “KodlaKarahisar
Hackathon Yarışması” na katılan tüm öğrencilerimize
başarılar diliyorum. Öğrencilerimizin hazırlanmasın-
da emeği geçen öğretmen ve idarecilerimize de
teşekkürlerimi iletiyorum” dedi.
>>İZZET IŞIK

Okul sporları kano 
yarışmaları tamamlandı

Okul Sporları Kano 
müsabakaları tamamlandı,
dereceye giren sporcular
Ordu’da Türkiye birinciliği

için mücadele edecek.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü ile Afyonkarahisar Milli
Eğitim Müdürlüğünün işbirliği içerisinde
Okul Sporları müsabakaları devam ediy-
or. 2023-2024 sezonu okul sporları
faaliyet programında yer alan kano
yarışmalarında kıyasıya bir mücadele
yaşandı. 25 sporcunun katılımıyla
Akarçay’da yapılan yarışmalar, C1 ve K1
olmak üzere iki kategoride gerçekleşti.
Gençler K1 kategorisi 500m ve 200m
yarışlarında erkeklerde Muhammed Ali
Yıldırım, kadınlarda da Sultan Sude
Avşar birinciliği bırakmadı. Gençler C1
kategorisinde ise Ahmet Can İşlek,
kadınlarda Duru Topal birinci olurken,
Küçükler K1 200m yarışmalarında erkek-
lerde Mustafa Ege Akkaya, kadınlarda
Ceren Aytekin birincilik kürsüsüne çıktı.
Başarılarıyla öne çıkan bu sporcular, 25-
26 Mayıs 2024 tarihlerinde Ordu'da
düzenlenecek olan Türkiye birinciliği
yarışmalarında Afyonkarahisar'ı temsil
etme hakkı kazandılar. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, yaptığı açıklamada, kano
sporunun Afyonkarahisar için önemli bir
branş olduğunu ve bu alandaki yatırım-
ların meyvesini vermeye başladığını
belirtti. Dereci, dereceye giren sporcu-
ları tebrik ederek, Türkiye birinciliği
yarışmalarında da başarılar diledi. Kano
Antrenörü Mert Yıldırım,
Afyonkarahisar'da kano sporuna olan
ilginin arttığını ve şehrin bu alanda
önemli bir potansiyele sahip olduğunu
söyledi. Yıldırım, dereceye giren sporcu-
ların Türkiye birinciliği yarışmalarında
da başarı elde edeceklerine inandığını
ifade etti. >>MEHMET KASAL

Hacı adaylarına yönelik menenjit aşısı uygulaması
Afyonkarahisar İl
Müftülüğü tarafından
hacca gidecek adaylara
menenjit aşısı 29-30
Haziran tarihleri 
arasında uygulayacak

Afyonkarahisar İl Müftülüğü tarafından hac
vazifesin yerine getirecek adayların yaptır-
makta zorunlu olduğu menenjit aşısı 39-30
Haziran tarihleri arasında müftülük toplantı
salonunda gerçekleştirecek. Uygulanacak
aşının amacı ise hac döneminde dört bir
taraftan gelen hacı adaylarının oluşturduğu
kalabalık nedeniyle, Menenjit salgınları
ortadan kaldırmak. >>İBRAHİM ARTIÇ

Köksal: “Gece gündüz demeden çalışacağız”
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu

Köksal, Belediyemiz dış birimlerine 
yaptığı ziyaretlere bugün de devam etti.

Yoğun çalışma temposundan kalan zamanları Belediyemizin
müdürlüklerini ziyaret ederek değerlendiren Başkan, çalışma
düzeni, araç ve ekipmanlar hakkında yetkililerden bilgi alıyor.Son
ziyaretini İtfaiye Müdürlüğü, Makina İkmal Müdürlüğü, Su ve
Kanalizasyon Müdürlüğü, Asfalt Şantiyesi ile Otobüs İşletmesine
gerçekleştiren Belediye Başkanı Burcu Köksal, atölyelerde çalışan
personellere kolaylıklar diledi. Başkan, Afyonkarahiar’ı hak ettiği
noktaya getirmek için gece gündüz demeden çalışacaklarını ifade
etti. >>HÜDAYİ ACAR
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NÖBETÇİ ECZANELER
ATAKÖY

4 Nolu Sağlık Ocağı Yanı Esentepe
217 17 77
YENİNİSA

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
229 42 10
FLORA

Sevgi Yolu Foto Şeref ve Nike  Karşısı
214 43 44

Afyonkarahisar’ın turizm
cenneti Frig vadisi

Frigya'nın kalbi olarak nitelendirilen Afyonkarahisar'ın İhsaniye ilçesine
bağlı Ayazini köyü’nü bayram haftasında 52 bin kişi ziyaret etti. 

Afyonkarahisar İhsaniye Kaymakamı İsmail
Bildirici, bölgenin parlayan yıldızı haline gelen
Frig vadisi hakkında Anahaber gazetesine açık-

lamalarda bulundu. Bildirici, Frig vadisinin 3 bin yıllık bir
bölge olduğunu söyleyerek buranın turist destinasy-
onunun da giderek arttığını söyledi.

TERMAL DENİLİNCE İLK 
AKLA GELEN GAZLIGÖL

BÖLGE’DE KURU TARIM DAHA ÖNEMLİ
İhsaniye bölgesinde kuru tarıma daha çok önem verilmesini söyleyen
Bildirici, “Afyonkarahisar’da ve bölgemizde sondaj yani yeraltı suyuyla
tarım yapılıyor. Ülkemizin geneline bakacak olursak eğer, su sıkıntısı var.
Afyonkarahisar gibi akarsuyun olmadığı bölgelerde vatandaşların biraz
daha susuz tarıma geçmelerini düşünüyorum. Su kaynakları her yıl aza-
lıyor. Önceden 20-30 metre aşağıdan çıkan su kaynakları şimdi ise 200-
300 metre daha da derinden çıkıyor. Bölgemizde en çok ekimi yapılan
ürün patates. Patates üretimi de haliyle çok sulama ile yapılıyor.  Çiftçinin
de kazanması ve patates üretiminin kontrol altına alınması lazım”
ifadelerini kullandı.

HEDEFİMİZ EMRE GÖLÜ ETRAFINA
KONAKLAMA,  KAMP VE KARAVAN

ALANI YAPMAK
Kaymakam İsmail Bildirici, Bölgede en büyük turizm
potansiyeli Emre gölü olduğunu ikinci bir balon fir-
masının uçuşa başlayacağını ve Emre gölü etrafına
konaklama ve kamp alanı yapmak istediklerini
belirtti. Kaymakam Bildirici, “ Emre gölünün
aşağısında peyzaj ve mesire alanları yukarısında
ise sosyal tesisler yapılmış. Emre gölü çevresine çok
güzel bir yatırım yapılmış ve çok değerli bir bölge. Emre
Gölü’ne 3-4 yıl önce balon firması getirilmiş. Şu an aktif
olarak her sabah hava durumuna göre kalkış yapıyor.
Aynı zamanda bölgeye yakın ikinci balon firmamızda
geldi. Gelen firma balonlarını ve gerekli izinlerini aldılar
en kısa zamanda uçuşa başlayacaklar. Yeni gelen
balon firmasının bölgesi Bayrameliler köyü mevkiisi
ama bizim için bölgeye değer katacağını düşünüyo-
rum. Emre gölü mevkiisi’nde at çiftliğimiz vardı yarım
kaldı. Çiftliği tamamlamak için bakanlığa dilekçemizi
yazdık. İnşallah valilik ve kaymakamlık olarak bizlerde
takip ediyoruz. Emre gölü mevkiisinde bizim en çok
istediğimiz konaklama, kamp ve karavan alanlarının
olmasını istiyoruz. Özellikle kamp, karavanla ilgili
kurumlardan olumlu dönüşler aldık. Kamp, karavan
bölgemize kesinlikle yapılması gerekiyor. İnsanların
bölgeye geldiğinde doğayla zaman geçirmesi ve
eğlenebilecekleri güzel bir destinasyon noktası aslında.
Bölgeye ayrıca konaklama tesisleri, bungalov ve tiny
house tarzında konaklama tesisleri olmasını istiyoruz
ki, balon uçuşları ve bölgede bulunan vatandaşlar
daha çok desteklensin” dedi. 

Gazlıgöl beldesinin termal denilince ilk akla gelen yer olduğunu
söyleyen Kaymakam Bildirici, “15 bin yatak kapasitesiyle bölgede mis-
afirlerimizi ağırlamaya devam ediyoruz” dedi.  Kaymakam Bildirici;”
İlçemizin en çok bilenen bölgesi Gazlıgöl ve Yaylabağı termallerinin
olduğu bölgedir. Ulusalda ve globalde herkesin bildiği ve ziyaret ettiği bir
bölge. Gazlıgöl bölgesinde bulunan termal otellerde toplam 15 bin yatak
kapasitemiz var. Tatil ve yaz aylarında yüzde yüz doluluğa ulaşıyoruz.
Bölgede bulunan işletmeler tanıtımlarını ellerinden geldiği kadar yapıy-
orlar. Valilik ve kaymakamlık olarak da bizler sürekli desteklerimizi böl-
geye ve işletmelere veriyoruz. Gazlıgöl’ün bir diğer özelliği ise Kızılay
maden suyunun da çıkması. Bu anlamda Gazlıgöl yer altı kaynakları
bakımından dolayı çok değerli bir bölge.  Geçmiş dönemlerde çok aşırı
su kullanıldığı için su seviyesinde düşmeye sebep olundu. Onun için su
tüketiminin denetlenmesi ve profesyonel bir şekilde kullanılması çok
önemli. Hedefimiz Gazlıgöl’ü ve termal suyumuzu daha tanınır bir hale
getirmek” dedi.

FRİG VADİSİ İÇERİSİNDE BULUNAN SAKLI TARİH
Kaymakam Bildirici, Üçlerkayası mevkiisinin gün geçtikçe daha çok

rağbet gördüğünü ve ziyaretçi sayısının arttığını söyledi. Kaymakam
Bildirici,” Burada taşınmaz kültür varlıklarımız ve güzel tesislerimiz var.
Aynı Frig vadisi içerisinde bulunuyor. Burada bulunana peri bacaları
özellikle yerli ve yabancı turistlerin ilgisini çekiyor. Her geçen gün
Üçlerkayası mevkiisine ilgi giderek artıyor ve bizde desteklerimizi
sürdürüyoruz” dedi.

MALTAŞ ETRAFINA
İŞLETMELER YAPILACAK

En çok çalışmayı Frig vadisi bölgesinde yaptıklarına değinen Bildirici, “Göynüş vadisi
olarak bilinen içerisinde Aslantaş, yılantaş ve maltaş olduğu tarihi yapılar daha bulunuy-
or. Kayıhan Kasabası sınırları içerisinde bulunan ve maltaş olarak bilenen eski bir sunak.
Frigler dönemde yaşayan insanlar tanrılarına kurbanlarını armağan ettiği bir tapınak.
Maltaş gün yüzüne çıkarıldı ve insanların ziyaret edebilmeleri için yollar açıldı. Maltaş’ın
karşısına küçük işletmeler yapıp Kayıhan beldesine devir edeceğiz. Belediye ise buranın
işletmesini, peyzajını ve takibini yapacak. Maltaş ve çevresi insanların tarihi mekâna gelip
çay ve kahvelerini içecekleri güzel bir mekân olacaktır” ifadelerini kullandı.

Kaymakam Bildirici, Demirli köyü
’ne yapılan kadınlar pazarının her
gün açık olduğunu ve amaçlarının

tur düzenleyerek daha çok popüler hale
getirmek istediklerini söyledi. Kaymakam
Bildirici, “ Göynüş vadisinin hemen
üzerinde bulunan Demirli köyü var.
Demirli köyüne geçen yıl sonbahar ’da
pazar açılışını gerçekleştirdik. Burada
yeni bir konsepte giderek milli eğitim
olgunlaşma enstitüsünde protokol yaptı

sayın valimiz. Demirli köyünde bulunan
dükkanlarını işletmelerini ve takibini
onlar yapıyor. Burada bulunan 10 tane
dükkân var. Çevre ilçelerden halk eğitim-
lerin ve kadın kültür evlerinde üretilen
ürünler, etiketleriyle birlikte kimler üret-
tiyse onların ismi yazarak satışa sunuluy-
or. Dükkanlar haftanın her günü sabah
10’da açılıyor ve gün boyu hizmet veriy-
or. Amacımız bu bölgeye turları çekip,
daha da popüler hale getirmek” dedi.  

DEMİRLİ KÖYÜNDE KADINLAR PAZARI HER GÜN HİZMET VERİYOR
Tarihe ışık tutan ve birçok medeniyete ev sahipliği yapan
bir yer Ayazini köyü ’nün ziyaretçi rekorunu kırdığını
söyleyen Kaymakam Bildirici, “Yaklaşık yine 3-4 yıl önce
çalışmalar başlatılmış ve halen çalışmaları devam eden
bir kültürel miras Ayazini. Bölgenin girişinde karşılama
merkezi dediğimiz bir yapı yapıldı. Yapılma amacı ise
insanların ilk başta buraya gelip bölgeyi, Frigleri ve bölge
coğrafyasını görebileceği interaktif bir müze. Oradan
başlayarak Meryem Ana Kilisesi, mağalar ve mezarlar
bulunuyor. Devamında ise köy içi dediğimiz sokak sağlık-
laştırması yaptığımız eski evlerden oluşan turizme
kazandırılan caddelerimiz ve evlerimiz var. Buralarda
butik dükkanlar, hediyelik eşyalar ve yöresel lezzetler var.
Ayazini bölgesinde 30 kadar dükkanımız var. Biz burayı

biraz daha genişletmeye çalışıyoruz. Ayazini bölgesinde
bulunan diğer bir değer ise avdalaz kalesi. Avdalaz kale-
sine yürüyerek çıkabiliyoruz. Avdalaz kalesinin altında
kurbağalı dere diye bir yerimiz var. Eskiden orası konser
alanıydı ve şimdi de konser alanı olarak kullanıyoruz.
Ayazini’den yukarıya avdalaz kalesine giden bir yolumuz
var. Burayı yürüyüş yolu olarak kullanıyoruz ve burayı
genişletiyoruz. Frigya bölgesini arefe gününden itibaren dört
gün boyunca 52 bin kişi ziyaret etti. Neredeyse her gün 10
bin kişi ziyaret anlamına geliyor. Bu rakamlarda bu zamana
kadar en yüksek rakamlar anlamına geliyor. Bölgemiz konu-
mu itibariyle gayet iyi yerde. Eskişehir’e 1 buçuk saat
Kütahya’ya 1 saat onunda avantajı var. Tarihi Frig bölgesine
tüm vatandaşlarımızı bekliyoruz” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

AYAZİNİ ZİYARETÇİ REKORUNU KIRDI
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Bildirici


